



BRIEF ITINERARY :

Day 01 : Singapore 回 Genting Highland (L)
Assemble at designated point and depart to **Genting Highlands**. Along the way, we will make a brief stop at **Yong Peng**. Later have Lunch at **Seremban**. Next, we will proceed to the "Monte Carlo of the East" **Genting Highland**. Upon arrival, you might wish to visit the popular casino, or bring your kids for a fun filled afternoon at the Theme Park. We wish you Good Luck to those visiting the casino! (Note: Genting Outdoor Theme Park close from 01 Sep 2013 for renovation) **Accommodation: -**

Day 02 : Genting Highland 回 Ipoh 回 Penang (L/D)
After breakfast at hotel, we will descend the highlands and make way to **Ipoh**. Along the way, we will visit **Gua Tempurung** (exclude Entrance fee). It is the largest limestone cave in Malaysia. There are variety of tours in the caves, visitors can walk in comfortably for most of these tours. After then have lunch at Ipoh before we continue our journey for the "Pearl of the Orient" **Penang**. We will cross the fourth longest bridge in the South East Asia - **Penang Bridge**, which is 13.5km long. Before checking into the hotel, we will visit **Baba Nyonya Museum** (Pinang Peranakan Mansion), it is filled with more than 1000 antiques and collectibles. The residence is unique and incorporates various Chinese architecture. Then visit **Fort Cornwallis**, is one of the most interesting historical landmarks in **Georgetown**. After dinner, check in hotel and free at leisure **Accommodation: Bayview Georgetown or Cititel Penang or similar.**

Day 03 : Penang Full Day Tour (B/L)
After breakfast at hotel, we will begin our full day tour of **Penang!** We will first visit to the **Kek Lok Si Temple** (Monastery of Supreme Bliss); there is some local products and souvenir shops along the stone stairs. After lunch in town, we will visit **Love Lane and Chew Jetty**. There are some 3D art works about the love lane story and you can take photo with them. Chew Jetty is the fish village and some painting artworks available. Then we back to **Georgetown** and visit **Armenian street** where is the famous **3D walls painting** like the ride of **Sister & brother, the Small kid** etc. After proceed to **Gurney Drive** to taste the local cuisine (at own expenses) like **Char Kway Teow, Penang Laksa, Oh Chien** (fried oyster), **Prawn noodle**, etc. You also can take a trishaw ride (at own expenses RM15-30/hour) if time permits. **Accommodation: Bayview Georgetown Penang or Cititel Penang or similar.**

Day 04 : Penang 回 Kuala Lumpur (B/L)
After breakfast at hotel, we will depart to the capital of Malaysia **Kuala Lumpur**. During the journey we will have lunch at local restaurant. We will take a slow drive past the many places of interest in Kuala Lumpur, including the **Malaysia High Court, Railway Station, Parliament House and National Museum**. Then, we will stop over for photo stops of **KL Twin towers and KL towers**. (visit to Suria KLCC if time permits). After that, visit to **Central Market & Petaling Street** where the popular landmarks in **Kuala Lumpur** is. Next is the time for the shopping spree and dinner, you may visit to **Berjaya Time Square, Fahrenheit 88 or Pavilion** etc. Dinner own expenses, and you may have it at **Jalan Alor** or in the shopping malls. **Accommodation: Furama Hotel or similar.**

Day 05 : Kuala Lumpur 回 Malacca 回 Singapore (B/L/D)
After breakfast, we will depart **Kuala Lumpur** to **Malacca**. Upon arrival at Malacca, we will visit historical sites such as **Sam Poh Temple, Sultan's Well, St Paul's Church, Porta de Santiago, Sultanate Palace and Maritime Museum** (entrance fees at own expenses). Lunch in Malacca and you may also go on with last minute shopping for their local food products. Dinner will be served at Johor Local Restaurant before back to Singapore.

行程:

第一天 : 新加坡 回 云顶高原 (午餐)
早上集合于指定地点, 乘坐旅游车出发前往新马长提, 旅游中停留在永平市镇休息。午餐于芙蓉市内餐厅。餐后继续前往赌城之称的度假胜地 - **云顶高原**。您可以自费在主题乐园与家人作乐或者到赌场一试手气。(注: 云顶户外主题乐园从 2013 年 9 月 1 日关园装修) **夜宿: -**

第二天 : 云顶高原 回 怡保 回 檳城 (午、晚餐)
早餐于酒店, 餐后乘车离开**云顶高原**, 由高速公路前往**怡保**。抵达后即参观**椰壳洞**(门票自费), 马来亚半岛最大的石灰岩溶洞。这里有多达 4 条路线可以选择, 拥有安全的步道能让您轻松欣赏大自然的遗产, 瑰丽的钟乳石, 石笋, 石柱等等。午餐与怡保市内餐厅享用。之后前往闻名的**东方花园之檳城**。在经过横跨檳城海峡, 东南亚第四长之大桥, 桥全长 13.5 公里(命名檳城大桥), 抵达檳城后即参观土著华人**(峇峇娘惹)大宅**, 这里有超过 1000 件古董, 有着华人与当地族群结合而有的特殊文化。之后参观檳城的历史地标之一**康华里城堡**, 接着在当地餐厅用晚餐再入住酒店。 **夜宿: Bayview Georgetown or Cititel or similar**

第三天 : 全日游览檳城名胜 (早、午餐)
早餐于酒店, 餐后乘车往全马来西亚最闻名庞大, 宏伟壮丽的**“极乐寺”**。内有一座巍峨壮丽的**七层宝塔**, 登上塔顶可观望山色风光, 以及一尊高大的观音佛像。在此沿石阶一带, 旅客可购买到**檳城著名的土产和纪念品**。浏览**爱情巷**, 这一带有装置艺术述说这当地的小故事, 您也可以和这些作品合照留念。享用午餐后, 前往著名的**姓周桥**, 曾经出现在电影《初恋红豆冰》。这里是**水上村庄**, 有不少的彩色绘画。之后回到**乔治市**, 前往著名的壁画景点, 包括**“姐弟共骑”爬墙小孩**等等**立体实物壁画**。当晚您可自费到新关仔角, 选尝著名的小食品如**炒粿条, 檳城拉萨, 蚝煎**等等。如果时间允许, 您可自费乘坐三轮车。 **夜宿: Bayview Georgetown or Cititel Penang or similar.**

第四天 : 檳城 回 吉隆坡 (早、午餐)
早餐后, 我们就续程往**吉隆坡**出发。沿途稍停和享用午餐接着, 乘车漫游经过**马来西亚国会大厦, 高等法院, 国家博物馆, 西马火车总站**等等。之后我们会途经和照相站, 让您有机会合**双峰塔和吉隆坡塔**合照, 如果时间允许, 我们将短暂逗留**SURIA KLCC**。接下来, 就是购物和美食的时间, 武吉免登的购物商场林立, 包括**时代广场, 帕威年, 飞轮海 88, 金河广场**等等。晚餐自费享用, 您可选择在商场享用或者到著名的阿罗美食街。 **夜宿: Furama Hotel or similar**

第五天 : 吉隆坡 回 马六甲 回 新加坡 (早、午、晚餐)
享用早餐后, 我们将开始游览**马六甲**。这是凝聚并铸造了马来西亚民族精神的城市。抵达后, 我们将会到马六甲著名 200 多年历史的**宝山亭三宝洞庙**。接着会参观**荷兰人采用红砖建造的 马六甲基督教堂, 圣地亚哥古城门, 马六甲苏丹皇宫和 马六甲海洋博物馆**。此馆展示许多有马六甲德历史的图片资料。馆中展览的则是苏丹皇庙、葡萄牙、荷兰、英国统治时期所留下来的遗迹文物。(门票自费, 约马币 3 元) 我们将会于当地著名的餐馆享用丰富午餐后, 并且购买当地的土产。之后再返回新加坡的途中, 我们还会在柔佛享用晚餐。这次的旅程到此结束, 希望各位旅途愉快。

Tour Code: TTPSH- MY5BM30	5D4N Best of Malaysia Tour Package			Price based on SGD Dollars		
	GV 10 to GV 19			GV 20 and above		
	LOW	PEAK	SUPER PEAK	LOW	PEAK	SUPER PEAK
Single	\$518	\$658	\$798	\$528	\$558	\$678
Twin	\$448	\$518	\$628	\$398	\$408	\$508
Child with Bed	\$418	\$458	\$548	\$348	\$358	\$428
Child no Bed	\$358	\$368	\$448	\$258	\$268	\$328

REMARKS/备注:

- * Please note that: Minimum 10 persons to confirm departure.
- * Tour Fare include compulsory Diver & Guide Tipping per trip.
- * The company reserves the right to alter itinerary without prior notice to ensure the smooth running of the tour. In the events of the discrepancy between the Chinese and English itineraries, please refer to the latest for accuracy. * NO visa on arrival at Malaysia Checkpoint.
- **Please update Guests' Passport details: Name, Passport No, Gender, Date of Birth, Expiry Date & Nationality**
- * 请注意: 至少十人肯定出发, 十人以上有全陪导游。* 团费已包含服务费给我们的导游和司机以表扬他们的服务
- * 公司有权改变行程, 恕不另行通知, 以确保旅游顺利运行。* 在马来西亚的任何关卡, 不能签发落地签证。
- **请提交客人的护照资料: 姓名, 护照号码, 性别, 出生日期, 截止日期及国籍**